
Møte i Ibestad ungdomsråd 12. 06. 23 

Kommunehuset, formannskapssalen 

Tidspunkt: 17:00 – 20:00 

 

Saksliste: 

 

11/23  Invitasjon til den nasjonale ungdomskonferansen 2023 i Mosjøen 

- De som fortsetter i ungdomsrådet skoleåret 23/24 inviteres til å bli med 

til Mosjøen. Koordinator reiser med. Forutsetter økonomi. Terje 

undersøker. 

- Må undersøkes om det finnes midler. 

- Anders setter opp budsjett 

12/23  Saker fra sist møte i oppvekstutvalget referat 09.05, 

informasjon/innspill 

- Informasjon om saker som gjelder bolystprosjektet, nye møteplasser for 

ungdom og uteområdet ved Ibestad skole. 

Terje utdypet. 

13/23  Valg ungdomsrådet, skoleåret 2023/2024. Hva sier vedtektene? 

- Vedtektene sier før skoleslutt. Erfaring tilsier at dette kan være vanskelig 

å få gjennomført, da det kan være utfordringer knyttet til andre 

aktiviteter både for de berørte skolene og koordinator. Det skal likevel 

tilstrebes å få dette til innen skoleslutt. 

14/23 Endring av vedtekter, hvilke punkter bør endres/fjernes, hvilke 

punkter vil vi ha inn? Les gjerne gjennom vedtektene på forhånd. 

Følg linken under eller søk på Google: «Ibestad ungdomsråd 

vedtekter» 

  Gjeldende vedtekter:

 https://ibestad.custompublish.com/getfile.php/4593899.1294.u7wnzsm

bw7mnwj/Vedtekter+for+Ibestad+ungdomsr%C3%A5d.pdf 

  Forslag til nye vedtekter er vedlagt referatet. 

          

https://ibestad.custompublish.com/getfile.php/4593899.1294.u7wnzsmbw7mnwj/Vedtekter+for+Ibestad+ungdomsr%C3%A5d.pdf
https://ibestad.custompublish.com/getfile.php/4593899.1294.u7wnzsmbw7mnwj/Vedtekter+for+Ibestad+ungdomsr%C3%A5d.pdf


15/23  Eventuelt 

15/23/1  Informasjon fra Terje Andreassen som gjelder omstrukturering i 

kommunen og foreslått stilling med hovedfokus på ungdomsarbeid. 

15/23/2  Ungdomsrådet ønsker å se om det er en mulighet for å rullere på 

ordningen med avslutningsball som de har i Salangen. 

Ungdomsrådet mener det er en fin måte å knytte kontakter med              

hverandre på tvers av nabokommunene våre. 

15/23/3 Politiet ønsker sammen med ungdomsrådet å legge til rette for et 

informasjonsmøte med de eldste ungdommene i kommunen vår 

like det de hadde på Ibestad skole i vår. Rådet foreslår å få til et slik 

møte kommende helg, lørdag på kulturhuset. Koordinator ser på 

muligheten for dette. Alle elever i videregående alder + 

interesserte elever på ungdomstrinnet uansett skole i Ibestad er 

velkommen. Det legges ut informasjon på nett og SOME så snart 

det er mulig. 

15/23/4 Ungdomsrådet jobber for å kunne arrangere et LAN like før 

skolestart (siste uka?) før skolestart. 

15/23/5 Fotballmålene i ballbingen på Ånstad samt målene på 

Montessoriskolen i Åndervåg er dårlige, og det trengs en generell 

oppdatering av fasilitetene. Terje informerer om at det er eier av 

disse som skal ta hånd om nødvendig reparasjon og oppgradering, 

men dersom det er behov for det kan eier søke Ibestad kommune 

om støtte til dette. 

15/23/6 Ungdomsrådets medlemmer etterspør ut- og etterbetaling for 

møtegodtgjørelse. Terje og Anders følger dette opp. 

15/23/7 Vilde Normann fratrer ungdomsrådet grunnet flytting. I forbindelse 

med valg ved Montessori vil det velges ny representant for henne. 


